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Eleccionscomunals
DIMECRES

28 DE NOVEMBRE DEL 2007 13el Periòdic d’Andorra

Pàgines 7 a 19 888La campanya 3 Sant Julià de Lòria
REUNIÓ DE POBLE

Lorente propugna
més polítiques socials

EL PERIÒDIC*
SANT JULIÀ DE LÒRIA

TONY LARA

33 Giró i Lorente, davant de la nova escola bressol.

b

«E
ns presentem a Sant
Julià perquè creiem en
una altra manera de
gestionar el Comú».

Així de contundent es va mostrar
ahir el cap de llista de l’Alternativa
en la reunió de poble que va tenir
lloc ahir al Centre de Congressos de
Sant Julià.

Lorente va lamentar que l’actual
Comú hagi impulsat una escola
bressol que ja té llista d’espera abans
d’entrar en funcionament i on por-
tar un infant suposa el 35% del sou
mínim. El candidat a cònsol va pro-
posar l’ampliació de places d’escola
bressol a preus assequibles per do-
nar resposta a la conciliació de la vi-
da familiar i laboral. A més, el cap
de llista es va comprometre a rehabi-
litar i a construir parcs als quarts i al
centre de la parròquia, on les famí-
lies i la gent gran puguin passar es-
tones de lleure.

Lorente va dedicar part del seu
discurs a la gent gran, per a qui vol
un casal d’avis en un lloc cèntric i
accessible, així com els serveis neces-
saris per afrontar una vellesa digna.
«Cal tenir més cura dels padrins, qui
amb el seu treball han tirat la par-
ròquia endavant fins al dia d’avui»,
va manifestar. Per als joves, Lorente
projecta espais de trobada i de parti-

cipació.
Naturlàndia també va merèixer

una reflexió per part del líder de
l’Alternativa, que va assegurar que
«suposa, una vegada més, el des-

plaçament del comerç de la par-
ròquia a 25 quilòmetres, i matar la
natura i la fauna de les muntanyes».
Lorente aposta pel nucli urbà. H
*societat@andorra.elperiodico.com

Proposa guarderies
a preus assequibles i
la fi de les llistes
d’espera

porta a porta
LORENTE
S’EXCUSA

< El líder de L’alternativa, Jordi
Lorente, va manifestar ahir les
seves disculpes per no haver
pogut fer un porta a porta a
totes les llars lauredianes per
manca de temps.

< Lorente també va manifestar
que el porta a porta està
esdevenint una pressió als
votants i que prefereix que siguin
els electors els qui, un cop llegits
els programes de cada
candidatura, escullin el que més
els convenci.

< En aquesta mateixa línia, el
cap de llista de l’Alternativa va
considerar que el fet que
s’esperi els electors a peu de
Comú el dia de les eleccions és
incòmode per als votants i que
per aquest motiu cada cop més
gent diposita el seu vot a la
Batllia.


